
  

  

                                                                                           Triatlonska zveza Slovenije, Celovška 25, Ljubljana  

                                                                                               ZAPISNIK UO TZS, sreda, 10. 5. 2023, ob 18. uri    
  

  

Zadeva: Zapisnik seje Upravnega odbora Triatlonske zveze Slovenije, dne 10. 5. 2023  

Preko sistema zoom : https://us06web.zoom.us/j/89790574979      Meeting ID: 897 9057 4979 

 
 

Vabljeni: podpredsednik TZS, člani UO, člani SS, člani NO, Sodniška služba, selektor AG, strokovni 

delavec TZS, koordinator ŠŠT, predsedniki klubov  

Prisotni člani UO: podpredsednik TZS Tomaž Majdič,  Domen Denša, Jože Kojc, Ana Seliškar 

Ostali prisotni: Dejan Tepeš, Miro Kregar, Saša Sraka, Anja Zidarič, Zvezdan Martič, Jaša Borec, Primož 

Kirn, Marko Rozman, Uršula Majcen. 

Seja je sklepčna, prisotni štirje (od 4) člani UO: začetek ob 18.00 

Predviden dnevni red: 

1. Delovanje TZS zadnji mesec (Tomaž Majdič, podpredsednik TZS) 
2. Predstavitev finančnega stanja TZS (Anja Zidarič, namestnica generalne sekretarke  TZS) 
3. Izbira prizorišča Državnega prvenstva v srednjem triatlonu (Miro Kregar, TK Trisport Kamnik) 
4. Dve državni prvenstvi (akvabike in standard) na isti dan in isti lokaciji – Bled (Dejan Tepeš, 

predsednik Sodniške službe) 
5. Demografska slika slovenskega triatlona (Miro Kregar, TK Trisport Kamnik) 
6. Razno 
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Ad.1.) Podpredsednik TZS predstavi delovanje TZS v zadnjem mesecu 

Člani UO in ožja ekipa nadaljuje s tedenskimi sestanki. V tem času smo po sporazumni odpovedi Klemna Laurenčaka, 
na mesto strokovnega delavca nacionalne panožne zveze 3. maja zaposlili Primoža Kirna. Za koordinatorja šolskih 
športnih tekmovanj pa je bil imenovan Marko Rozman. V strokovnem svetu je Sandija Ivančiča na mestu predsednika 
zamenjal Marko Bone. Z mesta člana UO je odstopil Robert Kranjc. Pričakuje se posojilo s strani OKS. 

 

Ad.2.) Predstavitev finančnega stanja TZS (Anja Zidarič, namestnica generalne sekretarke  TZS) 
Predstavijo se Podatki iz letnega poročila za obdobje 01.01.2022 -31.12.2022 (priloga zapisnika). 
Zamenja se računovodski servis. Računovodske storitve bo, v prihodnje za TZS izvajal Računovodski servis Obran 
Gorazd s.p. TZS je servis imenoval na podlagi treh prejetih ponudb. 
 
Predsednik Nadzornega odbora Zvezdan Martič prosi za pridobitev informacije o finančnem poslovanju v drugi 
polovici decembra 2022 ter vpogled v pogodbe ter pozdravi razveljavitev sklepa prejšnjega UO, da NO ne sme 
spraševati. 
 
Ad.3.) Izbira prizorišča Državnega prvenstva v srednjem triatlonu (Miro Kregar, TK Trisport Kamnik) 
 
Miro Kregar pove, da iz Vrsarja glede zgodnejšega termina dogodka, ni prejel informacije. Podpredsednik Tomaž 
Majdič pa se je sestal z organizatorji dogodka v Poreču in predlaga, da se za prizorišče državnega prvenstva v 
srednjem triatlonu namesto Vrsarja izbere Poreč, ki bo teden dni prej in zna, glede na pretekle izvedbe, privabiti tudi 
večje število slovenskih udeležencev. 
 
Predlog sklepa: Državno prvenstvo v srednjem triatlonu bo 15. oktobra 2023 v Poreču.  

 

Število članov UO TZS, ki glasuje DA za predlog      4   

Število VZDRŽANIH članov UO TZS      0   

Število članov UO TZS, ki glasuje PROTI predlogu     0   

   

Glasovanje Ad.3.: Sklep je soglasno potrjen.   

 
 

Ad.4.) Dve državni prvenstvi (akvabike in standard) na isti dan in isti lokaciji – Bled (Dejan Tepeš, predsednik 
Sodniške službe) 
 

Predsednik Sodniške službe Dejan Tepeš opozori na dejstvo, da bosta na Bledu dve državni prvenstvi. Zato je predlog 

UO, da se o možnosti organizacije DP v akvabiku povpraša TK Ljubljana in TK Ribnica, da v sklopu svojih tekmovanj 

izpeljeta tudi DP v akvabiku. 

Ad. 5.) Demografska slika slovenskega triatlona (Miro Kregar, TK Trisport Kamnik) 
 
Opozori se na slabo demografsko sliko slovenskega triatlona in predlaga, da se enkrat »ugrizne tudi v to jabolko« in 

pregleda, kje so odprte in neizkoriščene opcije za razvoj slovenskega triatlona.  Pojavlja se tudi vprašanje, zakaj je 

triatlon vse bolj v upadu v Celju, Murski Soboti in Velenju. Promocija triatlona po osnovnih šolah je minimalna. 
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Ad.6.) Razno 
 
Vezano na vprašanje sklica skupščine TZS je predlog, da se na klube naslovi pobuda k imenovanju članov za 

popolnitev UO in Delovne skupine. Dokler ne bo kandidata za predsednika TZS, zaenkrat tudi ne bo skupščine. 

Pregleda se opcija za doniranje TZS opreme/trenažerjev/ur.  

 

 

 

  

  

    

Lep pozdrav,                                                                               zapisala generalna sekretarka    

Člani UO TZS                                                                                         Uršula Majcen   

                                                                                                             

  

  

  

  

 

 


